
PROTOKOŁ  Nr LVI/09

z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu 
07 grudnia 2009 r. w  Sali Kominkowej

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Chęcinach

                    Sesja rozpoczęła obrady o godz. 15,30 a zakończyła o godz. 17,00.
Obradom przewodniczyła przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Foksa.
                    Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli:
Pan Robert Jaworski – Burmistrz GiM
Pan Paweł Brola – Sekretarz Gminy i Miasta
Pani Jadwiga Sinkiewicz – Skarbnik GiM

                   Po dopełnieniu ceremonii  powitalnych,  Przewodnicząca Rady
stwierdziła  na  podstawie  załączonej  listy  obecności,  że  w  dzisiejszych  obradach
uczestniczy pełny ustawowy skład Rady Miejskiej. Oznacza to, iż posiedzenie jest
prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał i wniosków.
                     Przed formalnym rozpoczęciem obrad,  Przewodnicząca Rady
Miejskiej przypomniała zebranym, iż dzisiejsze posiedzenie zwołane zostało w trybie
pilnym  na  wniosek  Burmistrza  Gminy  i  Miasta  jako  Sesja  Nadzwyczajna,  której
zaproponowany porządek obrad przewiduje :  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i akceptacja porządku obrad.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a/ zaciągnięcia kredytu na zadania inwestycyjne – druk nr 1 
b/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2009r. – druk nr 2

3. Zamknięcie obrad sesji.

                      Kontynuując swoją wypowiedź Przewodnicząca Rady Pani Krystyna
Foksa  stwierdziła,  iż  wszyscy  radni  otrzymali  wraz  z  zawiadomieniem  o  terminie
zwołania sesji projekty uchwał uwzględnione w proponowanym porządku obrad wraz z
ich uzasadnieniem (projekty uchwał stanowią załącznik do niniejszego protokołu).
                    W trakcie podjętej dyskusji nad przedstawionym porządkiem obrad,
zabierając  głos  Burmistrz  GiM Pan  Robert  Jaworski  zgłosił  formalny  wniosek  w
sprawie włączenia do porządku dzisiejszego posiedzenia dodatkowo:

• punktu, w którym omówione zostaną na roboczo bieżące sprawy gminy 
              
                      W związku z brakiem innych uwag i wniosków do przedstawionego
projektu porządku  obrad jak również do zaproponowanych zmian, Przewodnicząca
Rady zarządziła przeprowadzenie oddzielnych głosowań jawnych, w wyniku których
zarówno wniosek o rozszerzenie porządku obrad jak również całość uzupełnionego
porządku obrad  przyjęte zostały w głosowaniu jawnym jednogłośnie.       

ad. 2
            Realizując  przyjęty  porządek  obrad  przystąpiono  do  omawiania
i rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

zaciągnięcia kredytu na zadania inwestycyjne – w brzmieniu określonym w druku
nr 1.
            - analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Skarbnika
Gminy i  Miasta Pani Jadwigi Sinkiewicz, która wyjaśniła  zebranym, iż podjęcie
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realizacji założonych w tegorocznym budżecie gminy zadań inwestycyjnych, których
finansowanie  było  zaplanowane  z  planowanych  do  zaciągnięcia  przez  Gminę
kredytów wymaga dopełnienia formalności prawnych związanych z uruchomieniem
takiego kredytu. Jednym z podstawowych dokumentów jest formalna zgoda Rady na
zaciągnięcie takiego kredytu. 
           Kontynuując swoją wypowiedź Pani Skarbnik poinformowała radnych, iż na
dzień  dzisiejszy  Gmina  zaciągnęła  kredyt  w  wysokości  825  tys.  zł  podczas  gdy
uwzględniony w uchwale budżetowej zapis zakładał kredytowanie w wysokości 6 mln
złotych.
           Radni nie wnosząc uwag i zastrzeżeń do treści analizowanego projektu
uchwały,  postanowili  w  wyniku  zarządzonego  głosowania  jawnego  w/w  projekt
uchwały  przyjąć  jednogłośnie.  Uchwała  ta  oznaczona  Nr  357/LVI/09  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

wprowadzenia  zmian  w  budżecie  gminy  i  miasta  na  2009r –  w  brzmieniu
określonym w druku nr 2
              - analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Skarbnika
Gminy i Miasta Pani Jadwigi Sinkiewicz, która omawiając szczegółowo każdą z
pozycji  proponowanych  do  wniesienia  zmian  tak  po  stronie  dochodów  jak  i
wydatków,  wyjaśniła  dodatkowo,  przekazując  uprzednio   radnym  nowe
uzupełnione brzmienie projektu uchwały oznaczone jako druk nr 2a,  że zmiany
o których mowa w tym projekcie wynikają bezpośrednio w większości  z bieżącej
działalności  Gminy  i  konieczności  zabezpieczenia  brakujących  w  niektórych
podziałkach klasyfikacji budżetowej środków finansowych. 
               Kontynuując swoją wypowiedź Pani Skarbnik wyjaśniła, że dodatkowo
wniesione zmiany dotyczą:

•  zmniejszenia 
- o dodatkowe 55 tys. zł planowanych wydatków w dziale 754, rozdział 7412 § 6050

przeznaczonych na opracowanie projektu remizy OSP w Łukowej
- o kwotę 10.000 zł  planowanych wydatków w dziale 801, rozdział  80101 § 4300

przeznaczonych na zakup usług pozostałych w placówkach oświatowych
- o kwotę 18 tys. zł  planowanych wydatków w dziale 900, rozdział 90001 § 6050

przeznaczonych na wodociąg przy ul. Armii Krajowej w Chęcinach
• oraz zwiększenia

- o dodatkowe 55.600 zł  planowanych wydatków w dziale 801, rozdział  80101 §
4010 z przeznaczeniem na wynagrodzenia dla nauczycieli

- o kwotę 3.400 zł w dziale 854, rozdział 85401 § 4010 i § 4110 z przeznaczeniem
na wynagrodzenia osobowe wraz z pochodnymi pracowników SP w Tokarni

-  o  kwotę  20  tys.  zł  w  dziale  900,  rozdział  90001  §  600  z  przeznaczeniem na
wodociąg przy ul. Przedborskiej w Chęcinach

       Przewodnicząca Rady, podkreślając fakt, iż przedmiotem analizy radnych jest
projekt uchwały w brzmieniu wskazanym w druku nr 2a, nie słysząc żadnych
uwag radnych, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego
rozpatrywany  projekt  uchwały (druk  nr  2a)  został  przyjęty  jednogłośnie.
Uchwała ta oznaczona Nr 358/LVI/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

ad. 4
        Formalne zakończenie posiedzenia wynikające z wyczerpania założonego
porządku obrad poprzedziło wystąpienie Burmistrza Gminy i Miasta Pana Roberta
Jaworskiego, który wskazując radnym na fakt złożenia przez aktualnych najemców
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budynku przy Szkole Podstawowej wniosku o sprzedaż z zastosowaniem bonifikaty
zajmowanych  mieszkań  komunalnych,  zaprosił  zebranych  do  podjęcia  w  tym
temacie  roboczej  dyskusji  celem  wypracowania  stanowiska  co  do  ewentualnej
możliwości zastosowania bonifikaty przy sprzedaży tych mieszkań.
             W trakcie podjętej w tym temacie dyskusji, każdy z radnych przedstawiał
własne stanowisko w przedmiotowej  sprawie.  Ponieważ propozycje  radnych  były
mocno  zróżnicowane  odstąpiono  od  wypracowania  ostatecznego  stanowiska,
pozostawiając sprawę do wnikliwego przeanalizowania i ponownego rozpatrzenia.
             Przewodnicząca Rady radna Krystyna Foksa, potwierdzając wyczerpanie
przyjętego porządku obrad i dziękując wszystkim zebranym za udział w obradach,
zamknęła posiedzenie nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej.

  Protokołowała:                                                                     Przewodniczyła:

Teodozja Nowak                                                                    Krystyna Foksa     
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